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Protokół Nr 9/2020 z XXX sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi, która odbyła się
w dniu 29 maja 2020 roku

Protokół nr 9/2020
XXX Sesja w dniu 29 maja 2020
Obrady rozpoczęto 29 maja 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.
Obecni:
1. Stanisław Cisłowski
2. Bartosz Dutkiewicz
3. Marcin Grzegorski
4. Ryszard Karpiński
5. Robert Klefas
6. Sylwester Kozłowski
7. Dawid Marzec
8. Halina Misiurska
9. Łukasz Nowak
10. Ewa Pastuszyńska
11. Rafał Piasecki
12. Grzegorz Rapcia
13. Jerzy Roman
14. Adam Sałata
15. Lidia Wiącek
1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu.

2. Stwierdzenie quorum oraz przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że obrady
będą prawomocne.

Głosowano w sprawie:
Sprawdzenie obecności.

Wyniki głosowania
OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1

Wyniki imienne:
OBECNY (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNY (1)
Dawid Marzec
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki odczytał proponowany porządek obrad:
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.

3. Podjęcie uchwały:

1) w sprawie emisji obligacji Gminy Nowa Słupia oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
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Skarbnik Gminy Edyta Durak zaproponowała zmiany do treści uchwały.
Radny Sylwester Kozłowski poinformował, że uzasadnieniem takiej formy uchwały jest fakt, że Radni już od kilku sesji
zgłaszali wnioski aby emisja obligacji odbyła się na mniejszą kwotę oraz w jednej serii.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zaproponował, aby przegłosować propozycje zmiany do uchwały.

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia zmian zapisu par. 4 zgodnie z propozycją Skarbnik Gminy Nowa Słupia .

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Dawid Marzec

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
w sprawie emisji obligacji Gminy Nowa Słupia oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu..

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Dawid Marzec
4. Sprawy różne.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie na 2020 rok kwot na wypłacenie
odszkodowania dla mieszkańców, u których zlokalizowane są przepompownie kanalizacyjne. Kwota odszkodowania
musi być równa przyłączu kanalizacyjnemu a więc 1.800,00zł.
Wiceprzewodniczący Rady Bartosz Dutkiewicz odczytał petycję Pana Mieczysława Fijasa pełnomocnika inicjatora
referendum w sprawie podania się Burmistrza Miasta i Gminy do dymisji.
Radny Robert Klefas odniósł się do wizyty Prezydenta RP na Św. Krzyżu, Radny zaznaczył, że władze naszej Gminy nie
pojawiły się podczas tejże wizyty, mimo obecności licznych osób związanych najwyższa władzą w naszym
Województwie. Radny zadał pytanie dlaczego nasza władza nie przyjęła godnie Prezydenta. Radny zaznaczył, że
można było się domyśleć, że może dziać się istotne wydarzenie, gdyż pojawił się wzmożony popyt sił porządkowych na
naszym terenie Gminy.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior odpowiedział, że wizyta miała charakter nieoficjalny i żaden z włodarzy nie został  niej
poinformowany. Burmistrz przypomniał Radnym jaka sytuacja miała miejsce kiedy to zapadała decyzja o nazwie dla
ronda w Milanowskiej Wólce. Burmistrz podkreślił, że wówczas mogliśmy pokazać prawdziwa integralność ze Św.
Krzyżem to Radni z Nowej Słupi głosowali przeciw tej uchwale.
Burmistrz Andrzej Gąsior odniósł się do zarzutów podniesionych w petycji.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior zaznaczył, że dzisiejsza sesja jest to wyraźna układanka aby Radni mogli sobie
„poużywać”.
Radny Robert Klefas odniósł się do wypowiedzi Burmistrza odnośnie gospodarności w Naszej Gminie jak zaznaczył
Rada miała przedstawioną ofertę sprzedaży kamieniołomu na Skałach, która była zaniżona, Radny następnie podał
przykład termomodernizacji szkoły w Rudkach, oraz opatówki w Nowej Słupi. Radny odniósł się do sytuacji z podjęciem
uchwały o nadaniu imieniu ronda w Milanowskiej Wólce, Radny poprosił o przypomnienie wyników głosowania nad
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tamtą uchwałą.
Radny Sylwester Kozłowski poinformował, że dzisiejsza sesja została zwołana dlatego aby mógł być punkt sprawy
różne aby móc dyskutować nad wydarzeniem, które miało miejsce w niedziele. Radny potwierdził, że Burmistrz
wygrywając wybory reprezentuje wszystkich mieszkańców naszej Gminy.  Radny podkreślił, że ta sytuacja pokazuje w
wyraźny sposób o braku współpracy z sąsiednimi Gminami oraz władzami Województwa.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził 5 minut przerwy celem odszukania protokołu z sesji gdzie podejmowana
była uchwała o nadaniu nazwy ronda w Milanowskiej Wólce.
Po przerwie Radny Robert Klefas odczytał wyniki głosowania nad w/w uchwałą.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior poinformował, że wówczas po głosowaniu podczas prywatnej rozmowy z Ojcem
Superiorem najadł się wielkiego wstydu, jak zachowała się ówczesna Rada Gminy. Burmistrz zaznaczył, że takie
zagrywki jest to wyraźne granie na emocjach mieszkańców.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior poinformował o oszczędnościach jakie udało się uzyskać na przetargach odnośnie
termomodernizacji Paprocice około 200.000,00zł, Pokrzywianka około 470.00,00zł budynek agronomówki około
100.000,00zł. Następnie Burmistrz poinformował, że przetargi na budowę dwóch dróg to oszczędności na poziomie
50%. Burmistrz poinformował, że zarzut niegospodarności jest to zwykłe kłamstwo. Burmistrz poinformował, że środki,
które były przenoszone były potrzebne jedynie do zabezpieczenia inwestycji, jest to konieczność związana z procesem
inwestycyjnym.
Radny Sylwester Kozłowski zaznaczył, że na ostatniej sesji było mówione co innego, że kwota ponad 900.000,00zł
musiała zostać przeniesiona aby zrównać się z kosztami kosztorysowymi.  Radny przypomniał, żw wielokrotnie
wnioskował o to aby wstrzymać się z ogłaszaniem przetargów, gdyż ceny na rynku budowlanym idą w dół i przetargi
można rozstrzygnąć na korzyść dla Gminy. Radny przypomniał, ze to za kadencji obecnego Burmistrza została
zerwana współpraca z Węgrami.
Radny Ryszard Karpiński zaznaczył, że wyciąganie głosowania było zupełnie nie potrzebne, wszyscy pamiętają dobrze
jak to wyglądało i jak Rada została postawiona pod ścianą. Radny zaznaczył, że pod koniec roku nasza Gmina będzie
zadłużona na ponad 40.000.000,00zł i to jest prawdziwa niegospodarność. Radny poprosił o odpowiedź odnośnie
zakupionej działki na Bartoszowinach czy to prawda, że działka ta została zakupiona od rodziny Zastępcy Burmistrza?
Radny Łukasz Nowak zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza czy został już rozstrzygnięty przetarg na remont ośrodka
zdrowia w Rudkach? Następnie Radny odniósł się do sprawy wizyty Prezydenta jak zaznaczył inni włodarze również nie
wiedzieli o tej wizycie.
Radny Marcin Grzegorski poinformował, że jest mu trochę wstyd widząc wpisy na portalach społecznościowych „czym
się szczyci Gmina Bieliny truskawkami, z czego zasłynęła Gmina Nowa Słupia z robienia lodów truskawkowo
śmietankowych, gdzie truskawki pochodzą z Bartoszowin a śmietanka z Rudek”.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior zaznaczył, że Gmina nigdy w historii nie wykonywała inwestycji na taką skalę. Burmistrz
odniósł się do zarzutu złego gospodarowania odnośnie rozstrzygnięcia przetargów, jak podkreślił w ostatnim czasie
była kontrola RIO, która nie wskazała żadnych większych nieprawidłowości. Burmistrz odniósł się do słów Radnego
Karpińskiego poinformował, że na interpelacje zostanie udzielona wyczerpująca odpowiedź.
Radny Ryszard Karpiński zaznaczył, że nasza Gmina żyje na kredyt, Radny zwrócił się do wszystkich obecnych aby
rozważyć swoje głosowania i nie zaciągać już więcej kredytów.
Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski zwrócił się do Burmistrza aby ten wyjaśnił wszystkim dlaczego stracił
większość w Radzie.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior  odpowiedział odnośnie zarzutów ze strony Radnego Karpińskiego jak zaznaczył, każdy
kredyt, który jest zaciągany przez naszą Gminę jest przeznaczany na inwestycje. Obligacje, które dzisiaj zostały
wyemitowane również sa szczegółowo rozpisane. Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Radnego Grzegorskiego jak
zaznaczył Burmistrz podejmując decyzje odpowiada za nie całym swoim majątkiem i nie ma możliwości zrobienia
niczego na skróty.
Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski zaznaczył, że Burmistrz w swojej wypowiedzi nie odpowiedział na jego pytanie,
raz jeszcze poprosił o odpowiedź dlaczego Burmistrz stracił swoich radnych?
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior odpowiedział, że to mogła być różna przyczyna i nie chce w to wnikać.
Radny Sylwester Kozłowski złożył na ręce Przewodniczącego Rady zapytanie.
Radny Robert Klefas przypomniał sytuacje, w której to zostały przeklasyfikowane środki z majątkowych na wydatki
bieżące. Radny podkreślił, że wykonywane są wielkie wielomilionowe inwestycje natomiast zapomina się o
przedsięwzięciach mniejszych ale równie istotnych, Radny przedstawił stan ośrodka rekreacyjnego w Baszowicach.
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział, że trzeba się zastanowić nad przyszłością tego miejsca, plac ten jest duży z
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wieloma walorami przyrodniczymi i trzeba się zastanowić głęboko nad przyszłością tego miejsca. Burmistrz odniósł się
do zarzutów sprzedaży kamieniołomu w Skałach jak podkreślił uchwała oraz dokumentacja została przygotowana na
wniosek przedsiębiorcy, który ma prawo zwrócić się do Urzędu o możliwość wykupu, natomiast to Rada Miejska
decyduje o sprzedaży.  
Radni oraz Burmistrz dyskutowali odnośnie przeprowadzonych inwestycji oraz ich zasadności.

5. Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rafał Piasecki podziękował za przybycie na dzisiejsze obrady a
następnie zamknął obrady sesji Rady Miejskiej.
Szczegółowy zapis wypowiedzi mówców znajduje się pod adresem
http://nowaslupia.esesja.pl/transmisja/7728/xxx-sesja-rady-miejskiej-w-nowej-s%C5%82upi.htm
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